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Centrumontwikkelingen 

Onlangs zijn de centra van Sevenum en Grubbenvorst opgewaardeerd door nieuwe bebouwing  

waaronder winkelvoorzieningen. Het college van B&W heeft daarbij de plaatselijke winkeliers  

burgers en de gemeenteraad inspraakmogelijkheden geboden.    

 

Vind je dat bij lokale centrumontwikkelingen de volgende partijen actief moeten worden 

geraadpleegd? 

 

 

 

41% 
40% 

11% 

3% 
1% 

3% 

0%

5%

10%

15%

20%

25%

30%

35%

40%

45%

Zeer mee eens Mee eens Neutraal Mee oneens Zeer mee
oneens

Weet niet

1.1 Burgers 
(n=525) 
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Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Alle veranderingen die plaatsvinden en vonden, gebeuren omdat er behoefte aan 
was. Logisch dat burgers hierin betrokken worden want zij zijn onderdeel van de 
veranderingsbehoefte van welke aard dan ook.. 

 Alleen zeer mee eens als er ook daadwerkelijk wordt geluisterd en de ingebrachte 
motieven/punten worden besproken 

 Behoefte bepaling 

 Bij alle grote veranderingen zowie zo Dorpsraad inlichten 

 Burgers moeten weten hoe de plannen worden, zodat ze daar ook wat van kunnen 
zeggen of zelfs verbeterpunten kunnen aandragen. 

 Burgers zijn straks de klanten/bezoekers van een centrum. Als het niet naar hun 
wens is zal het niet `hun centrum` worden. 

 Ik vindt dat de burger vaker gevraagd moet worden wat ze zouden willen. De 
plannen van gemeente en centrummanagment zijn vaak ambitieus en duur. En als 
het dan nog duurder uitvalt kan uiteindelijk de burger ervoor opdraaien. 

 Ja want dit doe ik zelf ook . Mensen moeten zelf actief blijven en hun mening over 
hun dorp bekent maken zo ook bij de dorpsraden ,dan weten gemeente en 
dorpsraden wat er speelt in een dorp . want ook voor zienigen in een dorp moet er 
kunnen blijven .Want ook op een dorp moeten de ouderen kunnen blijven wonen. 

 Ja we vragen al 20 jaar voor opknappen het centrum .En de dorps entree `s 
verfraaiend in Melderslo 

 Maar dan wel burgers uit alle geledingen en niet alleen vermomde lobbyisten, NB: 
vraag ook eens juist die mensen die zichzelf niet melden. 

 Om te vernemen wat er leeft en waaraan de meeste behoefte is. 

 Toch nog te weinig inspraak voor de burgersdenk aan overdekte kapping voor de 
winkelwagentjes, staan nu in weer en wind en regen dus vak natte winkelwagentjes 
ergernis tot en met geen winkelruiten afgeschermd voor de zon, producten liggen in 
de zon  DIT ALLES BIJ JAN LINDERS GRUBBENVORST 

 Toch normaal. Maak dankbaar gebruik van hun kennis en houd daar ook rekening 
mee. Doe dit ook met de dorpsraden. Anders haken die allemaal af. 
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 Vaak kijken de burgers met andere ogen ergens naar 

 Wat en hoe wil de burger in de winkel in dorp kopen. 
Mee eens  Alleen over de mensen die er wonen en ook een beetje om de kosten in toom te 

houden. 

 Als het om pleinen of speeltuinen end. gaat 

 Burgers kunnen ook met goede ideeen komen,zien in andere dorpen hoe het er 
voor staat. 

 Inspraak geven , dan is het ook niet terecht dat er daarna nog kritiek komt 

 Laat de burger zijn mening/idee geven, er kunnen hele mooie en soms simpele 
leuke plannen bij zitten 

 Maar niet oneinig. en als besluit is genomen ook doorpakken 

 Mee denken wat ons dorp nodig heeft 

 Soms. licht aan het onderwerp 

 Van betreffende dorp 
Neutraal  Misschien wel bij de naaste bewoners. Maar dan meer in informatieve zin en niet 

direct dat ze bezwaar zouden kunnen maken 
Zeer mee 
oneens 

 Burgers hebben de gemeenteraad gekozen en daarmee de raad het vertrouwen 
gegeven dat zij de bestuurders goed controleren namens hen 

 Burgers zouden ook hun zegje moeten kunnen doen, vooral omdat er veel dezelfde 
winkels/zaken/gelegenheden zijn en er geen variatie is (In Sevenum) 
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Op dit moment worden plannen voorbereid voor de centrumontwikkeling ‘Kloosterhof’. 

 

 

Toelichting 
Ja  Al heb ik de echte laatste ontwikkelingen een beetje gemist . zou er in de site van 

gemeente en/of Hallo wat willen zien en/of Reindonk. 

 Dat is wat ik in het begin van de equete bedoelde , gaan ze WEER geld uitgeven aan 
Horst zelf . De andere dorpen tellen ook mee . Bij mij in het dorp es al jaren niets meer 
verandert terwijl in Horst ieder jaar word verandert . Zo krijg je dat veel mensen zich 
tegen Horst keren . 

 Een beetje 

 Gaat allemaal erg stroef. 

 Is al vaker veranderd, dus wachten we de werkelijke ontwikkeling maar af 

 Jan Linders wil uitbreiden en kloosterhof wordt naar voren uitgebreid. 

 Ken de plannen maar twijfel of de uitvoering zoals oorspronkelijk werd gepresenteerd 
haalbaar zijn. 

 Maar er zijn meerdere keren wijzigingen geweest in de plannen. Duidelijk is het niet 
meer. 

 Redelijk op de hoogte maar vind het nergens terug dat plannen definitief zijn 

 Weet er niet erg veel van. 
Nee  De eerdere berichten over veranderingen zijn nog steeds niet duidelijk er is nog niets 

gebeurd. 

 Heb er wel wat van gehoord maar echt van de hoed en den rand weet ik t niet 

 Na wijziging heb ik het niet meer helder,ook het tijdspad niet 

 Nauwelijks informatie verkregen via Hallo. 

 Niet echt..... 

 Woon niet in plaats en dan is interesse minder 
Weet 
niet 

 Dat er wat gaat gebeuren is al enkele jaren bekend maar wanneer wordt er eens 
daadwerkelijk gestart? 

 Heb het gevoel dat die plannen nogal eens wijzigen,. 
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 Ik heb ervan gehoord maar weet er niet voldoende van 
  Tot heden weinig informatie over bekend bij mij en de informatie wisselde ook nogal 

eens. 
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Toelichting 
Prima  Jammer dat er geen appartementen op komen. het niet verleggen van de 

bouwgrens is een goed besluit laat dat beetje ruimte toch open 

 Maar duurt veel te lang voordat eraan begonnen wordt 
Neutraal  De uitbreiding van de voorgevel is niet indrukwekkend. Jammer dat beide rijen 

bomen moeten wijken. 

 Het aantrekkelijker maken van het centrum is altijd goed voor iedereen. Dit 
mag echter niet ten koste gaan van de bestaande winkeliers die er gevestigd 
zijn door hogere kosten op verhuur van winkelpanden. Het aantrekkelijker 
maken bestaat uit meer dan vernieuwen of verfraaien van winkelstraat.. 

 Kom met uitgewerkte plannen. Die door de eigenaar gedragen kunnen 
worden. 

Slecht  Er wordt vooral hoger gebouwd en korter aan de kerkstraat. Kloosterhof is de 
slechtste plek van het centrum durf als gemeente deze echt aan te pakken 
door het op te kopen en opnieuw te ontwikkelen. 

 Het gaat er steeds meer op lijken dat alleen geld een rol speelt en dat alles 
daaraan ondergeschikt wordt gemaakt. Er zijn al meerdere plannen ingediend 
en om uiteenlopende redenen gaat het weer niet door. Wat is de compensatie 
voor het verwijderen van de bomen (platanen) ? mooi groen in hartje Horst 
gaat weg, een gemiste kans. 

 Het past qua uitstraling niet bij de overige gebouwen en waarom bouwen ze er 
geen woningen boven? 

 M.i. zou het beter zijn het hele complex tegen de grond te gooien en er een 
mooi park/plein voor de kerk van te maken. Met de huidige en toekomstige 
winkelleegstand is het huidige plan een gemiste kans 

Ik ken de 
plannen 
onvoldoende 
om hier een 
oordeel over te 
geven 

 Niet woonachtig in Horst 

 Plannen zij 
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Ben je van mening dat bij centrumontwikkeling ‘Kloosterhof’ de volgende partijen actief moeten 

worden geraadpleegd? 
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3.1 Burgers 
(n=523) 
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Toelichting 
Zeer 
mee 
eens 

 Alleen zeer mee eens als er ook daadwerkelijk wordt geluisterd en de ingebrachte 
motieven/punten worden besproken 

 Ook hier de dorpsraad bij betrekken. 

 Wat en hoe wil de burger in de winkel in dorp kopen. 

 Zie 5-1, 5-2 en 5-3 

 Zie boven 

 Zij zullen er wel of geen gebruik van gaan maken. Als men samen beslist om de 
veranderingen door te voeren, wordt de betrokkenheid van diezelfde burgers ook 
groter en zal men er ook graag vertoeven en winkelen.. 

Mee 
eens 

 Bereikbaarheid voor invalieden, ouderen en parkeergelegenheid. 
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3.3 Winkeliers 
(n=522) 


